
27/12/22 

 104פרטיכל ועדת מכרזים מס'  

 בחדר הישיבות  27/12/22מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים: 

 מ"מ יו"ר  - מר דני אדמסקי 

 חבר - מר יעקב קורצקי

 חברה  גב' בת שבע אלקובי 

 חבר - מר דני לביא 

 מוזמנים: 

 מבקר - מר ניסים בן יקר 

 בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות. מנהלת תחום  עו"ד עדי דיג הלפרן 

 חשב הנדסה  - מר עופר בראון 

 ע' מנכ"ל  - גב' ניצן פרל 

 מנהל אגף מערכות מידע  - מר אמיר הראל 

 מזכירת הועדה  - גב' לימור נסט 

 יועץ חיצוני  - עו"ד ברוך חייקין

 אין נוכחות מציעים 

 בהעדר:

 מנכ"ל  - מר ערן שורץ 

 יו"ר הועדה  - גב' דברת וייזר 

 חבר - שמואל גריידי מר

 חבר- מר מיכאל דורון 



 

 

 

 סדר היום: 

 פתיחה. – למתן שרותי לשכת שרות, מחשוב וכ"א למח' הגביה  – 607/22מכרז פומבי מס' 

 בפתיחת התיבה נמצאה הצעה אחת לא כוללת מע"מ כדלקמן:

 ₪  1,492,200סה"כ  -  מ. גרופ מ.ג.ע.ר 

 (בש"ח) הצעת הספק לשנה     תיאור העבודה

 342,000    מנהל קבלת קהל 

 174,000    פקיד גביה 

 153,000   מוקד ברורים ותשלומים 

 160,000    הודעה ראשונה 

 96,000    הודעה שניה 

 24,000     3טופס 

 18,000    עיקול בנק 

 138,400    עיקול ברישום 

  146,800    עיקול בפועל 

 

 ₪  1,432,400סה"כ  -   אומדן

 הצעת הספק לשנה (בש"ח)    תיאור העבודה 

 336,000    מנהל קבלת קהל 

 192,000    פקיד גביה 

 144,000  מוקד בירורים ותשלומים 

 153,000    הודעה ראשונה 

 92,000    הודעה שניה 

 23,000     3טופס 

 17,600    עיקול בנק 

 136,000    עיקול ברישום 

 146,800    עיקול בפועל 

 

 

 לשיחה? כי יש הרבה תלונות עליהם.  למ.ג.ע.רהאם אפשרי לקרוא  :יעקב

 עדי: האם יש אצל המנכ"ל תלונות כתובות עליהם?  

 ניסים: מישהו בדק אם יש תלונות? 



 

 

 

 

עדי: אני לא יודעת ולכן שאלתי אם עובדים כתבו מכתבי תלונה שנמצאים אצל המנכ"ל. האופציה  
 רע זה רק אם יש תלונות בכתב. סיון ילא להתקשר עם החברה על בסיס נ 

 

 החלטה.  –בקשה לפטור מעריכת מכרז עם ספק יחיד דאטה בנק 

 

מבחינת השרות   בארץ אמיר: בישיבה הקודמת ביקשתם ממני לבדוק מה קורה במקומות אחרים
המנהל לשירותי חירום   –המבוקש. במסמך המונח לפניכם בנספח ב' כתובה המלצת משרד הפנים 

נכון לנהל הליך גיבויים ובקרות עבור רשויות מקומיות. בנספח זה רשום  לכיצדאגף הסייבר 
  הדרישות 3שמומלץ לעשות זאת באתר חיצוני נפרד מכל רשת הגיבויים. דאטה בנק מספקת את  

וזה מה שהופך אותה לספק יחיד. דאטה בנק מספקת: אבטחת מידע, גיבויים,   הדרישות שלנו של
עיריית ראש  מאך בנושא הזה קלטות. בדקתי גם מול רשויות מקומיות. הרשויות לא נידבו מידע 

ח מכרז שהם יצאו אליו ושדאטה בנק  ו לי שדאטה בנק עושה זאת עבורם אך זה מכנאמר  העין 
כן   בניגוד לרשויות מקומיות בדקתי גם במשרדי ממשלה יחיד שניגש למכרז.היה המציע ה

סטוריה שלהן של הבקשות למכרזים ולספק יחיד באינטרנט הבאתי לכם  ימשאירות את הה 
להגדיר את דאטה בנק כספק יחיד.   םדןגמאות ממשרד האוצר, רווחה ועוד שאומרים שהם רוצי

וזה התהליך שצריך ונכון לעשות ומשרדי הממשלה   אז כפי שאמרתי זה המלצה של משרד הפנים
 שבעצמם עושים את ההליך הזה עם הספק הזה. 

ראתי אותה  יבישיבה הקודמת וגם ה: אני אישית הסתכלתי על הטבלה במסמך שנתת לנו דני א
  לאנשים מהתחום והם אמרו לי שיש המון חברות שעושות את השרות המבוקש הזה. אני בטוח

עבור  מקסימום אבטחה . בטבלה למשל בינת סמך יכולים לעשות את זה ולקחת קבלן משנה  ובעד
זה לא נותנות את זה טוב  את שהם עצמם לא עושים. יכול להיות שהחברות שנותנות  דרישה שלנו

 או נותנות את זה יקר או לא רוצות לעבוד עם עירית רמה"ש. 

משלה עושים את זה וגם אני מציע שנפנה  אמיר: יש פה חוו"ד מקצועית שלי וגם משרדי מ
 לעיתונות לפרסם את זה ונראה אם מישהו מתנגד לזה.  

ויותר זמן ואז נהיה יותר    דני א: השאלה למה שלא נעשה מכרז? ברור שזה עולה לנו יותר כסף
 . רגועים

 אמיר: למה אתה לא רגוע עם התהליך הזה שניתן לעשות לגבי ספק יחיד? 

אישית לא השתכנעתי מבחינה טכנולוגית שהוא היחיד בישראל, מדינת הייטק,  דני א: כי אני 
 רותים האלה. ישנותן את הש

 בת שבע: יכול להיות שיש עוד ספקים אבל אתה לא יכול להכריח אותם להגיש הצעה למכרז.

 דני א: אבל לא עשינו מכרז ואנחנו לא יודעים. 

  . ייםבת שבע: רואים שיש משרדי ממשלה לא אחד ולא שנ 

 בת שבע: מה העלות אם יוצאים למכרז? 

 הזמן שלי ושל המח' המשפטית אני לא יכל לאמוד בכסף. את ₪ עבור יועץ חיצוני. ו 20,000אמיר: 

 דני א: מה העלות של השרות לשנה? 

 ₪ לשנה.  70,000אמיר: כ 

 בת שבע: לכמה שנים המכרז?



 

 

 

 

 

 שנים. 5אמיר: סה"כ  

דני ל:נושא ספק יחיד קיים וצריך לכבד את זה. ויכול להיות שנראה ששגם אחרים יכולים לתת  
סיון מצוין ויכולות  יעם נ נותני שרות  את השרות. אני מכיר ספקים יחידים בתחומים אחרים  

זה באמת נשמע מוזר בארץ שרוויה בתחומים כאלה שיש ספק אחד או שניים שאתה   מקצועיות.
 .ממליץ עליהם

 של קלטת על משאית מאובטחת .  low techקא ו אמיר: הנושא הזה הוא דו

 . low techדני ל: זה סופר 

 אמיר: קלטת לבונקר זה חסר בארץ. 

יעקב: הוא אומר לך שזה בסדר וזה התחום שלו ואני רוצה להאמין שאיש המקצוע שלי הוא הכי  
וא חי את הדברים האלה ולא אני.  טוב שבחרתי. ואם הוא אומר לי ללכת על זה אני הולך על זה. ה 

עשינו פרסום ואם מישהו היה רוצה אז היה מתנגד. הוא העלה את זה לעיתונות ומי שיש לו  
 השגות יכול לגשת. 

 שבועות ולא שבועיים וזה ישקיט אתכם אז אין בעיה. 3אמיר: אם אתה רוצה שנפרסם 

ה שנלחם בשיניים להביא אותנו  דני ל: בשני המקרים יש פרסום בעיתונות. יש לך איש מקצוע פ
 לספק יחיד. 

דני א: לא מפקפק באיש המקצוע פשוט לא הצלחתי להבין במה החברה הזו יותר טובה מהרבה  
 חברות אחרות בארץ. 

רותים האלה ואני גם נשען על המלצה של  יהש 3אמיר: החברה הזו היא היחידה שנותנת את  
 .משרד הפנים

שיכול להיות שחברות אחרות תוכלנה לקחת קבלן משנה לשרות שהן  דני א: אבל שוב אני אומרת  
 . לא יכולות לתת

אמיר: אז הן יכולות לתת השגה בהמשך לפרסום בעיתונות ולהגיד שאם ניתן להם את ההזדמנות  
 אז הם יביאו ספק משנה. 

 הפתרונות.   3תן את יניסים: אמיר, לא הבנתי, חשוב שאותה חברה ת 

אבטחת מידע (כי זה מידע רגיש) וצריך שירות מנוהל   ISOאמיר: כן, צריך שלספק יהיה תקן  
יה ומערך גיבויים בענן או בקלטות. ושאותו גורם יהיה  ימקצה לקצה מהנקודה הכי קיצונית בעיר

יה שיש גיבוי בקלטת באתר מנותק לא מחובר לכלום שאם  י גורם עצמאי ללא תלות בגורם בעיר
 ה זדונית אז היא לא תשפיע. נכנסת תוכנ 

בקשה   : הועדה מקבלת את המלצת הגורם המקצועי לפרסם בעיתונות ובאתר העיריה החלטה
 שבועות.  3עם ספק יחיד דאטה בנק. הפרסום יהיה למשך לפטור מעריכת מכרז 

 בעד - : דני לביא, בת שבע ויעקב הצבעה

 נמנע.  -   דני אדמסקי 

 דני אדמסקי 

 מכרזים מ"מ יו"ר ועדת 



 

 

 

    




